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 Prečo nepatria potraviny do koša? Úplne jednoduchá otázka, na ktorú by mal vedieť 

odpovedať hádam každý.          

 Potraviny, ktoré niektorí ľudia vyhadzujú, by mohli pomôcť mnohým iným ľuďom 

alebo zvieratkám. Okrem toho si treba jedlo vážiť aj preto, lebo naň musia naši rodičia každý 

deň zarábať. A to nie je jednoduché. Hlavne v dnešnej dobe, keď je veľa nezamestnaných. 

A do tretice? Bez jedla by sme neprežili. Dobre, možno pár dní áno, ale aj tak.   

 Jedlo si treba vážiť a  nie ho vyhadzovať. Radšej ho môžeme darovať tým, ktorí naň 

nemajú alebo ešte lepšie, začať nakupovať s rozumom. Veď predsa keď to, čo si kúpime, za 

pár dní skonzumujeme, nemusíme nič vyhadzovať. Alebo si to môžeme dať zamraziť do 

mrazničky. My doma takto jedlo ukladáme, napríklad ovocie alebo huby. Potom máme o pár 

mesiacov hotový polotovar. Uľahčuje to aj varenie, hlavne tým, čo varia často a pre viacerých 

ľudí v domácnosti. Šetriť je teda aj praktické.      

 Myslím si, že je to takto rozumnejšie a môžeme na tom aj ušetriť peniaze. Lebo ak 

jedlo vyhodíme, tak sme si vlastne zbytočne niečo kupovali. Je to, akoby sme peniaze hádzali 

do koša. Radšej ich hádžme do pokladničky a o pár mesiacov si môžeme kúpiť niečo pre 

seba, čo nám urobí radosť. 

 

 

 

 

 

 

 

 


